
IZ KS GALJEVICA

Premalo sredstev za kanalizacijo
Z izgradnjo industrijske cone in zazidalne-

ga projekta RS 1-4, se je tudi na območju
KS Galjevica pojavila potreba po razširitvi
ustreznega (primarnega) komunalnega
omrežja. Vendar pa zadeva, kot kaže, ne bo
tako zelo preprosta, saj napeljavo teh vodov
težko usklajujejo z izvedbo sanacijskega
programa v krajevni skupnosti. Kot je pove-
dal Peter Zajc, predsednik komunalne ko-
misije, je vzrok temu enostavno pobiranje
komunalnega denarja za opremljanje zem-
ljišč, novozgrajenih karejev oziroma obrtne
cone.

>Pri sanaciji obstoječih naselij se prav za-
voljo problematike zbiranja sredstev zadol-
žena organizacija ZIL, Tozd Urejanje drži
bolj ob strani. KS Galjevica si zato prizade-
va urediti naselja v okviru lastnega progra-
ma komunalnih skupnosti ljubljanskih ob-
čin, pa čeprav tudi tu položaj ni preveč
rožnat, ker je glavnina sredstev Komunalne
skupnosti odromala za izvedbo Žal, central-
no deponijo na Barju, dela na centralnem
kolektorju in pa za nekatera področja, ki
imajo večjo politično zaslombo kot naše (na
pr. Rožna dolina).

Posebno vprašanje okrog izgradnje kana-
lizacijskega omrežja je tudi specifičnost bar-
janskih tal. Nosilec Kanalizacija Ljubljana
prav zavoljo tega še vedno nima ustreznih
sigurnostnih rešitev za izvedbo otnrežja, kar
med občani znanih petih KS zbuja nejevoljo
pa tudi strah pred izgradnjo nekaterih cen-
trov v industrijski coni, kot so denimo Poli-
kem in galvane.«

Vendar pa, kot pravi Peter Zajc, stanje
okrog izgradnje kanalizacije na Galjevici le
ni tako brezupno. Letos na primer so uspeli
spraviti pod streho kanalizacijski vod po ce-
sti Livada, v teku pa so že tudi priprave za
obnovitev fekalno-meteornega kanala po
Voduškovi na Stari Galjevici, medtem ko je
realizacija letošnjega programa po cesti Ga-

ljevica pod vprašajem, ker še vedno niso
rešene nekatere projektne zadeve (pred-
vsem meteorne vode).

»V samem konceptu programa reševanja
komunalnih problemov v KS smo bili (v
programu Komunalne skupnosti) vodeni
pod skupno klavzulo sanacija področja Ga-
ljevica, lani pa se je naziv področne sanacije
Galjevice spremenil v posamični objekt iz-
gradnje, kjer smo zastopani le z eno samo
ulico,« pravi Peter Zajc. »Naša želja in pri-
pravljenost krajanov pa je, da bi letno reali-
zirali vsaj dve ulici in sicer od skupno pritlič-
no 23, kolikor jih imamo v našem uprav-
ljanju.«

B. V.


